
 

 
 

Skolebestyrelsesmøde  

 

Dato: Torsdag den 31. januar 2019 kl. 17.00  

 

Sted: Personalerummet på Fussingsvej 

 

Deltagere: Forældrerepræsentanter:  

Afd. Fussingsvej; Kenneth Gøeg, Sonja Linnet, Johan Altenburg, Kevin Sørensen 

& Daniel Stidsen (rep.fra Special afd.) 

Afd. Lindvigsvej: Claus Fejerskov 

Afd. Kildegade: Kenneth Kjer Bergenhagen 

Elevrepræsentanter: Anh Thu Ngoc Anh Thu (elev), Philip Jensin 

Medarbejderrepræsentanter: Thomas Hobel Andersson, Lindvigsvej, Linda 

Ballegaard Nielsen, Kildegade & Heidi Oksfeldt Bjerrehuus, Fussingsvej 

Ledelsesrepræsentanter: Anette Leonhard & Katja Krath Andersen 

Afbud: Sonja Linnet, Daniel Stidsen & Philip Jensin 

Mødeleder: Formand Kenneth Gøeg 

Referent: Katja Andersen 

 

 

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af dagsorden og referat 

 

2. Orientering 

 

 Ny afdelingsleder + proces 

 Status på indskrivningen (50 elever på Fussingsvej, 25 på Lindvigsvej, 35 på 

Kildegade) 

 Ansættelser 

 Skoleårets planlægning – er gået i gang med planlægningen. Budget + elevtal lægger 

rammen for, det kommende arbejde. 

 Spørgsmål om, hvad skolebestyrelsen skal se ifm budgettet. Det kan indleveres til 

skolens kontor. 

 

3. Nyt fra elevrådet 

 

http://horsens.dk/Borgerinfo/BoernOgUnge/Skole/Skolestart ny/Horsensbyskole


Der arbejdes med aktiviteter i pauserne, mobilregler samt en fast rengøringsdag. Elevrådet 

ønsker at stimulere fællesskabsfølelsen. 

 

4. Forslag til forretningsorden for skolebestyrelsen v. Kenneth Gøeg 

Forslag udleveres på mødet. Drøftelse + beslutning 

Beslutning:  

Er der kendt fravær til et møde, så bestyrelsen ikke kan træffe beslutninger, så kan skolens 

ledelse aflyse mødet uden konsensus fra de resterende medlemmer af SB. 

Ved afstemninger i bestyrelsen stemmes der skriftligt.  

Ved deltagelse i ansættelsessamtaler tilstræbes det som udgangspunkt, at man deltager i 

samtalerne ved den afdeling man er valgt til/for i de samtaler.  

Der noteres tidsangivelse på de enkelte punkter på dagsordenen.  

 

5. SFO i ferier Drøftelse 

 Hvad gør vi for at få så retvisende et billede som muligt af tilmeldte elever? (Fra 

sidste skolebestyrelsesmøde) 

Beslutning: Forslag til hvordan man kan få et mere præcist børnetal forud for ferier og 

dermed sikre den rette personalenormering drøftes med SFO-lederne på de enkelte 

matrikler. Det foreslås, at man forsøger at tænke kreativt, og man opfordres til at kigge på 

hvor mange børn, der kom i SFO sidste år (samme ferie). 

Herefter orienteres SB. 

 

6. Røgfrie skoledage & røgfrie skoler Drøftelse 

 Hvordan forholder vi os til ”røgfri skole”?  

 Eventuelle bud på tiltag, der kan hjælpe skolen til at flere ikke ryger 

Bilag medsendt. ”Retningslinje for rygning” 

 

Punktet blev drøftet. 

Det undersøgers, hvordan det forholder sig med Kulturhuset på Lindvigsvej. 

Det blev foreslået, at vi kigger på elevernes rygevaner. Måske er en ide at have en 

rygekonsulent ansat. 

 

7. Henvendelse fra forælder – Sikker skolevej 

 Bilag medsendt 

 

Beslutning:  

Der rettes henvendelse til ejendomscenteret i forhold til de konkrete spørgsmål vedr. sikkerhed 

og belysning. Ønsket om cykelstativer bringes ikke videre.  

 



 

8. Evt. 

 

9. Henvendelser (Gensidig orientering – eleverne deltager ikke)  

 

 Trivselsmåling + besøg fra arbejdstilsynet 

 


